
Protokół nr VII/2019
z VII Sesji Rady Miasta Wisła  w dniu 28 maja 2019

Obrady rozpoczęto 28 maja 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

1. Roman Cieślar
2. Stanisław Cieślar
3. Barbara Kędzior
4. Alicja Pilch
5. Tadeusz Pilch
6. Zdzisław Pilch
7. Piotr Pinkas
8. Janusz Podżorski
9. Piotr Polok
10. Rafał Skurzok
11. Jan Szalbot
12. Andrzej Szalbót
13. Bronisław Szalbót
14. Sławomir Wantulok
15. Mirosław Wójcik

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.

Przewodniczący Rada Miasta Janusz Podżorski powitał wszystkich przybyłych stwierdził, qvorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).

Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok poprosił o  wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 
9 następujących projektów uchwał:

m) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru „Wisła Bukowa I”

n) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru miasta Wisła w rejonie ul. Kiczerowskiej

o) w sprawie zmiany uchwały NR XXXIX/5422018 Rady Miasta Wisłą z dnia 29 marca 2018 r. 
w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła

Przewodniczący Rady Miasta poprosił  o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 
9 następujących projektów uchwał:

p) w sprawie przyjęcia apelu do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach

Id: 70BED187-4FAC-4406-9E6F-65CFD2FF7370. Projekt Strona 1



Głosowano w sprawie:
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Porządek obrad wraz ze zmianami stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miasta Wisła z dnia 25 kwietnia 2019 roku.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu 
i poprosił o przyjęcie protokołu.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miasta Wisła z dnia 25 kwietnia 2019 roku.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Śląskiego  Pan Andrzej Molin. Pan Radny 
poinformował, że w związku z remontem drogi nr 941 złożył 3 interpelacje w sprawie 
problemów na drodze. Pierwsza dotyczyła  informacji o  zgodności przebiegu prac na drodze 
z harmonogramem jak również z prośbą o zwiększenie nadzoru nad inwestycją. Druga dotyczyła 
drogi wojewódzkiej przez Salmopol- prośba o remont, gdyż ta droga jest alternatywą do wyjazdu 
z Wisły. Trzecia interpelacja dotyczyła opracowania koncepcji rozwiązań komunikacyjnych 
w Beskidzie Śląskim. Pan Radny poinformował, że  na chwilę obecną dostał  odpowiedź na 
interpelacje dotyczącą drogi od Salmopola do Szczyrku. odpowiedź ta jest niezadowalająca, gdyż 
Marszałek tłumaczy że dopóki trwa remont drogi z Ustronia do Wisły nie można z drugiej strony 
przebudowywać. Radny poinformował, że w dniu dzisiejszym był na sesji w Szczyrku i tam 
nastroje są bardzo bojowe, gdyż tam również mieszkańcy narzekają na stan drogi.  Pan Molin 
zachęcił do śledzenia Biuletynu Informacji Publicznej  Województwa Śląskiego gdzie niebawem 
ukażą  się odpowiedzi na dwie pozostałe interpelacje. Następnie do tej wypowiedzi odniósł się 
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, który podziękował radnemu za wsparcie i poinformował, że 
w dniu wczorajszym spotkał się z Panem Marszałkiem, gdzie zasygnalizował możliwość 
realizacji rozbudowy drogi od Manhatanu w Ustroniu  do Wisły.  Burmistrz poprosił  
mieszkańców o interpelacje  w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Katowicach w sprawie 
trwającego remontu, gdyż nie dziwi się niezadowoleniu mieszkańcom z opieszałości robót przy 
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drodze My mieszkańcy nie mamy wpływu na ten remont, możemy jedynie interweniować, 
sygnalizować i pilotować.

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła.

Radny Mirosław Wójcik zapytał o spotkanie Burmistrza z Radą Nadzorczą Spółki Baseny Wisła 
i o konkurs na dzierżawę terenów w Parku Kopczyńskiego. Burmistrz odparł, że prace na basenie 
idą zgodnie z harmonogramem, wszystkie potrzebne aneksy do umowy zostały podpisane. Jeżeli 
chodzi o Park Kopczyńskiego  Burmistrz poinformował, że wesołe miasteczko, które dzierżawiło 
do tej pory teren nie złożyło wymaganych dokumentów zgodnie z ofertą, złożyli ofertę na swoich 
zasadach i dlatego został ogłoszony nowy konkurs na dzierżawę terenu. Następnie głos zabrał 
radny Rafał Skurzok i zapytał o remont drogi ulicy Bocznej. Burmistrz poinformował, że zakres 
robót wynika z promesy którą otrzymaliśmy od Wojewody Sląskiego, wykonawcą jest Eurovia. 
W następnej kolejności Radna Barbara Kędzior spytała o stan urządzeń na placach zabaw. 
Burmistrz poinformował, że przeglądy co roku się odbywają, w tym roku były jedynie drobne 
uwagi typu podsypania kamieniem, wyplantowanie czy zmiany naklejek z regulaminem.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Radny Bronisław Szalbót odczytał sprawozdanie, 
które stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Komisji  Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu Radny Sławomir Wantulok 
odczytał sprawozdanie,  które stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Socjalnych Radna Alicja Pilch odczytała 
sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. Ponadto przewodniczący poinformował, że protokół pokontrolny został przekazany 
Burmistrzowi do wglądu, Burmistrz ma czas żeby się do tego ustosunkować,  ale wszystko 
wyszło dobrze, żadnych nadużyć nie stwierdzono.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta odczytał sprawozdanie, 
które stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Do dyskusji zgłosiła się Radna Barbara Kędzior , która 
spytała jak wypadła analiza placówek oświatowych oraz  poprosiła o wyjaśnienie wniosku 
złożonego przez komisję do burmistrza. Przewodniczący poinformował, żę analiza materiału 
wykazuje tendencję  wzrostu dopłat do szkolnictwa. Co do wystosowanego  wniosku to chodzi 
o szkołę w Czarnym, w której jest realne zagrożenie że pierwsza klasa może nie ruszyć ze 
względu na zbyt małą liczbę dzieci i dlatego członkowie komisji stwierdzili, żę złożą wniosek 
aby burmistrz przeanalizował możliwość założenia fundacji. Po tym nastała długa  dyskusja 
odnośnie  funkcjonowania szkoły w Czarnym. Radni  analizowali  przyczyny małej ilości 
uczniów w Czarnym. Burmistrz poinformował, żę problem ten ciągnie się od dwudziestu lat. 
Radna Kędzior poinformowała, że szkola w Czarnym jest bardzo dobrze wyposażona i na bardzo 
dobrym poziomie, a z uwagi na małą liczbę uczniów  w klasach można ją traktować jak szkołę 
elitarną. Radna Alicja Pilch wniosła apel, żeby rodzice przemyśleli sprawę zmiany zamieszkania 
małych dzieci do rodziny spoza obwodu, gdyż właśnie to powoduje tą małą liczbę uczniów 
w Czarnym.Radny Tadeusz Pilch wyraził swoje zaniepokojenie tym co się dzieje w szkole 
w Czarnym, zasugerował, żę być może szkoła jest " na tyle zła" ze nikt tam nie chce zapisywać 
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dzieci, a są to słowa rodziców , których dzieci uczęszczają do szkoły w Czarnym. Do tego 
odniosła się Radna Alicja Pilch , która poinformowała, że szkoła robi bardzo dużo, organizuje 
wiele zajęć pozalekcyjnych, stwierdziła że przyczyną nie jest niski poziom tylko przyczyną  jest 
kombinatorstwo rodziców z przepisywaniem dzieci do rodzin spoza okręgu z Nowej Osady, - 
z okręgu , który należy do Szkoły w Czarnym. Radna zaproponowała, żeby zaprosić dyrektor 
szkoły na wspólne spotkanie żeby spróbować wspólnie rozwiązać problem. Następnie Radna 
poinformowała, że szkoła w czarnym nie brała udziału w strajku nauczycieli. Do tego odniosła 
się Zastępczyni Przewodniczącej Zarządu Osiedla w Nowej Osadzie, która poinformowała, że to 
jest tylko problem komunikacji.  Następnie odniosła się do rozmowy Przewodnicząca Zarządu 
Osiedla  Wisła Czarne Pani Dorota Heczko, która w imieniu rady rodziców poinformowała, że 
szkoła nie jest w stanie już nic więcej robić i daje z siebie wszystko. Na koniec burmistrz 
poprosił, żeby temat ten zostawić na posiedzenia komisji i tam na ten temat podyskutować.

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu.

8. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla gminy Wisła

 Przewodniczący poprosił o przystąpienie do głosowania. Z uwagi na błąd techniczny 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła poprosił o przystąpienie do głosowania ręcznego.
Głosowano w sprawie:
Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla gminy Wisła.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch,Tadeusz Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Ocena zasobów stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

PRZERWA W OBRADACH - 15 MINUT

9. Podjęcie następujących uchwał:

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Pilch, Jan Szalbot

Uchwała nr VII/96/2019 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019

Głosowano w sprawie:
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Pilch, Jan Szalbot

Uchwała nr VII/97/2019 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

c) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VII/98/2019 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

d) w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu
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Głosowano w sprawie:
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr VII/99/2019  stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

e) w sprawie zmiany planu pracy Rady Miasta Wisła na 2019 rok

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany planu pracy Rady Miasta Wisła na 2019 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VII/100/99 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 3 lat

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym, na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
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Uchwała nr VII/101/2019 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VII/102/2019 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

h) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 
oznaczonej jako działka nr 3628/11 położonej w Wiśle

Do dyskusji zgłosił się Jan Szalbot i zapytał czy na nieruchomości był robiony operat 
szacunkowy. Burmistrz odparł, że tak operat był robiony, jest to obowiązek miasta i cena ta 
wynika z opracowanego operatu szacunkowego.

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 
jako działka nr 3628/11 położonej w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr VII/103/2019 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.
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i) 
 zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/520/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 21 lutego 2018 r. 
w sprawie dokapitalizowania spółki komunalnej pod firmą „Baseny Wisła Sp. Z o. o.” z siedzibą 
w Wiśle

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/520/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 21 lutego 2018 r. 
w sprawie dokapitalizowania spółki komunalnej pod firmą „Baseny Wisła Sp. Z o. o.” z siedzibą 
w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
PRZECIW (1)
Jan Szalbot
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Bronisław Szalbót

Uchwała nr VII/104/2019 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

j) zmieniająca uchwałę NR XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę NR XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VII/105/2019 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

k) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach 
i opłatach lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach 
i opłatach lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VII/106/2019 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

l) w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego

Głosowano w sprawie:
w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VII/107/2019 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

m) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru "Wisła Bukowa I"

Głosowano w sprawie:
w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru "Wisła Bukowa I". 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
PRZECIW (1)
Jan Szalbot
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Alicja Pilch

Uchwała nr VII/108/2019 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.
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n) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru miasta Wisła w rejonie ul. Kiczerowskiej

Głosowano w sprawie:
w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru miasta Wisła w rejonie ul. Kiczerowskiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Mirosław Wójcik
PRZECIW (2)
Piotr Polok, Jan Szalbot
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Zdzisław Pilch, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok

Uchwała nr VII/109/2019 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

o) w sprawie przyjęcia apelu do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia apelu do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr VII/110/2019 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

p) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. 
w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. 
w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła. 

Radna Barbara Kędzior spytała, czy jeżeli uchwała nie zostanie przegłosowana to czy ta dotacja 
w wysokości 300zł nie przepadnie. Burmistrz poinformował, że jeżeli uchwała nie zostanie 
podjęta to będzie w dalszym ciągu obowiązywała dotacja w wysokości 300zł.  Przewodniczący 
Rady Miasta  poinformował, że jest za zmianą ponieważ chce pomóc rodzicom którzy chcą 
pracować i zarabiać a nie tylko czerpać zyski z budżetu państwa. Do tego odniosłą się 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych, która poinformowała, że komisja 
również była za zmianą,  ale po wielu kontrolach zleconych przez  Burmistrza jest wiele 
niedociągnięć w żłobku i to było podstawą  negatywnej opinii projektu uchwały. Następnie   
Dyrektor Miejskiego Zespołu Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół w Wiśle Barbara Szalbot 
poinformowała, że niedociągnięcia są w trakcie usuwania a polegały na nieprawidłowościach 
w kontekście kwalifikacji opiekunek do dzieci,  wpłynęło pismo wyjaśniające w tej sprawie, na 
ten moment panie opiekunki uczestniczą w kursie, a kurs kończy się końcem czerwca.

Przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (1)
Janusz Podżorski
PRZECIW (13)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Roman Cieślar

Po głosowaniu Radny Jan Szalbot wyjaśnił powód swojego sprzeciwu wobec uchwały  a jest to 
zachęcenie rodziców do  zostawiania dzieci z dziadkami  żeby pielęgnować relacje rodzinne.

10. Interpelacje i zapytania

Głos zabrała Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Obłaziec Monika Lipińska i poprosiła 
o naprawę  dziur na wjeździe na ulicę Gahura,  poboczy wypłukanymi na tej ulicy i o załatanie 
dziur na moście przy Hotelu Gołębiewskim. Burmistrz odparł, żę remont  ulicy Gahury i jej 
poboczy gmina będzie realizować z remontów cząstkowych,  a most jest zgłoszony do inspektora 
nadzoru.

Radny Tadeusz Pilch zapytał czy na cenę śmieci ma wpływ jakość odbierania śmieci, gdyż był 
przypadek że firma odbierająca odpady, śmieci segregowane wrzucała do śmieci zmieszanych. 
Burmistrz  odparł, żę sprawę postara się wyjaśnić, tylko prosi o więcej szczegółów w tej sprawie. 
Radny poinformował o powstałej dziurze na wjeździe do posesji na ul. 1 Maja w Wiśle. 
Burmistrz poinformował, że jeżeli jest to droga dojazdowa to gmina za to nie odpowiada.

Radny Bronisław Szalbot poprosił, aby zwrócić uwagę organizatorom imprezy Barbarian Race na 
ustalanie miejsca przeszkód. Burmistrz odparł, żę osoba która decyduje o Barbarian Race jest 
w stałym kontakcie z urzędem a kwestie ewentualnych roszczeń są zabezpieczone.

Radna Barbara Kędzior poinformowała, że przy wiacie w Głębcach jest przygotowana kostka 
betonowa do zamontowania urządzeń sportowych i poprosiła, że jeżeli ona nie zostanie 
wykorzystana to żeby ją usunąć. Burmistrz poinformował, że kostka zostanie zabrana. Drugie 
zapytanie Radnej dotyczyło drogi Spacerowej na Jonidło- czy zostanie wyremontowana bo jest 
w bardzo złym stanie. Burmistrz odparł, że drogę trzeba zrobić ale są inne priorytety, droga ta 
została zaplanowana w budżecie obywatelskim ale poziom budżetu był na poziomie dwudziestu 
kilku tysięcy złotych, a zakres inwestycji opiewał na kwotę 100tyś złotych, na jesień  zostało 
ustalone że ją robimy ale żadna firma nie podjęła się tej inwestycji  i dlatego  zostało to odsunięte 
do realizacji.  Następnie Burmistrz poinformował, żę obecnie chcemy zrealizować te zadania 
które wynikają z  ustaleń budżetowych.
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Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zapytał ile miasto zaoszczędziło z tytułu strajku 
nauczycieli, i na co miasto te oszczędności przeznaczy. Burmistrz odparł, że takie oszczędności 
będą na poziomie około 100-150tyś złotych. Te oszczędności mogą zostać wykorzystane na 
naprawę dachu sali gimnastycznej w centrum albo na dach na przedszkolu na ulicy Wodnej. 
Kolejne pytanie Przewodniczącego dotyczyło budki przy kajakowisku na Jonidle, która szpeci 
teren, czy jest możliwość coś z tym zrobienia np rozwiązania umowy z dotychczasowym 
dzierżawcą  i czy jest możliwość podłączenia do niej kanalizacji. Burmistrz odparł, żę  
doprowadzenie kanalizacji zostało przekazane do odpowiedniego referatu, natomiast jeżeli 
chodzi o najemcę to nie ma możliwości wypowiedzenia umowy.

11. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Przewodniczący poinformował, że w punkcie tym nic nie mamy

12. Komunikaty i informacje.

Radna Barbara Kędzior zaprosiła na piknik osiedlowy do Głębiec dnia 8 czerwca na godzinę 
16tą.

13. Wolne wnioski.

Głos zabrał członek Zarządu Osiedla Wisła Centrum, który poinformował, że w Parku 
Kopczyńskiego obok lipy jest obsada rabatowa ale cała zarośnięta trawą i mchem. Burmistrz 
poinformował, że zostanie to  doprowadzone do należytego stanu.

14. Zamknięcie obrad sesji.

Na tym Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zakończył posiedzenie VII sesji Rady 
Miasta Wisła.

 

Przewodniczący
Rada Miasta Wisła

 

Przygotowała: Justyna Pilch
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